
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 3 8  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 09.12.2020 г. 

Днес,  09.12.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, Малина Едрева, д-р Веселин Милев, 

Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Албена Кръстева, Диана Тонова 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за изменение и 

допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-11215/3/17.11.2020 г. относно откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 

5/пет/ години на самостоятелен обект за здравни и социални услуги с идентификатор 

37914.1244.1.4, с площ 24 кв.м., находящо се на втория етаж в административната сграда 

на с. Кокаляне, актуван с АОС № 5029/31.10.2014 г. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



 
Г-н Гюров представи доклада.  
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и корекцията, съгласно 

становището на Д. Барбалов 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-7099/3/19.11.2020 г. за учредяване 

безъвзмездно право на ползване, за срок, за срок 10/десет/ години на сдружение с 

нестопанска цел „Прегърни ме“ върху нежилищен имот – частна общинска 

собственост, находящ се в гр. София, ул. „Г.С.Раковски“ № 63 

 
Г-жа Василева – зам.-кмет на р-н „Оборище“ – представи доклада, като даде 

информация и за сдружението, на което се предлага да бъде предоставено 

помещението, както и за дейностите и децата, които ще бъдат обхванати. 
 
Д-р А. Койчев – Някои от членовете на комисията вече са запознати с доклада, като 

членове и на комисията по култура. Има предложение за редакционна поправка в 

становището на зам.-кметовете на СО. 
М. Христова – Това сдружение се е явило на конкурс, спечелило е, съответно има 

сключен договор за наем за 10 години. Прекратяване се прави обикновено при 

неизпъленние на задълженията. Има ли неиздължени суми това сдружение и те ще 

бъдат ли част от споразумението? Леко ме озадачи защо искат промяната. 

Предполагам, че плащането на наема е включено към тези проекти. Финансови 

затруднения ли налагат формата на ползване? 
 
Д-р А. Койчев – В Комисията по образование, култура, наука и културно многообразие 

беше предложено към договора да бъде представена и концепция за следващите пет 

години. Предлагам и в нашата комисия това да бъде отразено. 



Г-жа Василева – Доколкото знам, единият им проект приключи. Сумата за наем е 705 

лв без ДДС. За съжаление, по-голямата част от ресурса, който фондонабират към 

момента, е по-ограничен. В момента продават календар, 700 бройки, с които средства 

да закупят материали за ателието. Отпадането на наема ще им даде възможност да 

развият по-голяма част от дейността си. СОС ще прецени дали е правилно или не. 

Нямат задължения към бюджета, плащат си редовно наема. Но това ще даде по-голяма 

стабилност на ателието. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и корекцията, съгласно 

становището на Д. Барбалов и д-р Т. Чобанов – зам.-кметове на СО. 
Комисията предлага срокът за отдаване под наем да бъде 5/пет/ години. 
Комисията предлага в проекта за решение в края на т. 3 да бъде добавен текст: „При 

сключването на договора с Кмета на Столична община да бъде предоставена концепция 

за дейностите на сдружението в обекта за следващите 5/пет/ години. 
 

 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
Заседанието по т. 3 се води от г-жа Малина Едрева, тъй като и г-жа М. Христова е 

съвносител на доклада. 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-453/3/18.11.2020 г. относно даване на 

разрешение за сключване на договор за наем на помещения, находящи се в сградата на 

„ДКЦ V-София“ ЕООД за срок от 5 /пет/ години 

Няма желаещи за изказване. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 



За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Малина Едрева - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 

По т. 4 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-583/03.12.2020 г. относно шскане на 

разрешение за закупуване на дълготраен материален актив – стерилизатор паров модел 

CLINICLAVE 45 – съвместно финансиране със Столична община 

Д-р А.Койчев – Доц. Узунов ме е запознал подробно със ситуацията. Болницата е 

изключително натоварена, тя е на първа линия от началото на пандемията. 
Стерилизаторът е необходим за стерилизация на предпазни облекла в Ковид-сектора. 
Изпълзвам случая да научим каква и ситуацията към момента. 

Доц. Узунов – В инфекциозното отделение  почти винаги е пълно. В момента имаме 38 

пациента, 2 свободни легла. Най-вероятно ще бъдат изписани 3-4 пациента, до вечерта 

ще бъдат запълнени. Работят и двете интензивни отделения с 6 легла-кардиология, и 6 

легла-неврологично. Неврологичното е постоянно запълнено с инсулти. Част от 

лекарите в инвазивния сектор в кардиологията напуснаха лечебното заведение. 

Инвазивното в момента не работи. Имаме общо 64 болни, от които 38 – с Ковид. 

Плановият прием е преустановен до 21 декември. Покриваме спешността. 

М. Христова – Откъде ще бъдат осигурени средствата? 

Д-р А. Койчев – Имаме разбирането от ресорния зам.-кмет. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 



 

 

По т. 5 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-581/02.12.2020 г. относно изпълнение на 

Решение № 555 на СОС от 12.11.2020 г. 

М. Христова – Смятам, че няма да има пречка. Би следвало да се съобразим и с 

обстоятелството, че предстоят празници.  

Комисията не възразява срокът за откриване на конкурсната процедура да бъде 

удължен, съгласно предложението. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 6 от дневния ред: Отчети №№ СОА20-МЦ29-509/1/28.10.2020 г., СОА20-МЦ29-
517/29.10.2020 г., СФИ20-ТД26-117/151/28.10.2020 г. 

Я. Тодоранова – Има ли изготвен формуляр за отчетите, за да не са в свободен формат и 

различна структура? Какво стои зад „среден разход  за леглоден“? 

Д. Димитрова – директор на дирекция „ИТД“ – По отношение на структурата на предоставяне 

на информация в началото на всяка календарна година ние изпращаме писмо до всички 

търговски дружества, като им указваме срокове, форми, предоставяме им конкретни таблици за 

попълване, свързани с информацията, която трябва да предоставят. Освен това те ни представят 

на тримисечие своите отчети, които са съставени по реда на Закона за счетоводството. Така че 

информацията е унифицирана по отношение на формата, що се отнася до търговските 

дружества.  По отношение на контрольорите – изискванията към тях са по-ограничени. Те 

предоставят информация в по-свободен формат. Що се отнася до доклада на ръководството – 
той трябва да съдържа определени опорони точки и моменти, да разясни съдържание, което е 

описано в Наредбата. Структурата е по-свободна, те могат да дадат по-свободна информация. 

А що се отнася до средния разхода на леглоден – лечебните заведения използват специализиран 

софтуер, въвеждат данни, с които определят среден разход на леглоден, среден разход на един 

пациент, среден брой дни престой – това е медико-статистическа инфорамация. Това не би 

могло да се случва ръчно. Веднъж годишно събираме тази информация. 

Д-р Койчев – Това е и финансов инструмент за заплащане на извършените услуги. Лимитиран е 

и престоят в болница, в зависимост от заболяването и състоянието на пациента. Заложен е и 

минимален болничен престой. Въпросът може да бъде и предмет на една образователна среща, 

трябва да се познават индикаторите. Не случайно медикостатистическите показатели и 

финансовите резултати са основна тема при приемане на годишните финансови отчети. 



М. Христова – Аз съм приятно изненадана от резултатите. Очевидно нашите лечебни заведения 

се справят. Г-жа Димитрова има ли притеснения за някои от тях? Какво е мнението й за общото 

състояние? 

Д. Димитрова – СО положи сериозни усилия да подкрепи лечебните заведения, което 

безспорно се отразява на способността им да се справят с ангажиментите, които са им 

възложени в полза на обществото. Важно е да се отбележи, че средствата, които биват 

предоставяни за закупуване на медицинска апаратура, те след това участват в следващите 

години във финансовия резултат, те се признават като приходи. Когато едно лечебно заведение 

е получило голямо финансиране за ДМА, в следващите финансови периоди се отразява на 

финансовите им резултати положително.  Но ние трябва винаги много внимателно да следим 

какив са приходите от оперативна дейност, като изключваме тези финансирания. През тази 

година тази функция, роля и отговорност беше да подпомогнем чрез различните форми 

дейността на лечебните заведения. 

М. Христова – Притесненията са ми в едно счетоводно отчитане на средствата, които сме 

вложили и отчитане на положителен резултат. Считам, че е удачно в някое от следващите 

заседания г-жа Димитрова да ни разясни какво е реалното състояние от оперативната дейност, 

без нашата помощ като вид приход, за да знаем реалната картина. 

Д-р А. Койчев – В началото на годината д-р Барбалов, г-жа Димитрова и д-р Чеуз запознаха 

комисията със структурата на общинското здравеопазване, с начина за формиране на 

приходите, с лечебните заведения в добро финансово състояние и тези, които не са в добро. В 

следващите отчети ще има отражение и Ковид-кризата. Някои ще са оптимистични, някои – не 

толкова. Това зависи от изпълнението на ангажиментите на държавата за Ковид-кризата. 

Ковид-зоните в нашите ДКЦ ще формират значителен приход, включително и от платени 

услуги. Това ще се отрази в следващите отчети. Освен всчико друго ще поставим един много 

важен въпрос, след като позатихне епидемията, относно качеството на услугата, която 

предоставяме, стратегически теми, които трябва да разискваме. 

Комисията приема отчетите за сведение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 7 от дневния ред: Отчети №№ СОА20-МЦ29-493/21.10.2020 г., СОА19-ГР94-
2240/2/04.11.2020 г. 

Комисията приема отчетите за сведение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 



Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 8 от дневния ред: Оздравителни планове №№ СОА20-МЦ29-397/31.08.2020 г., 

СОА20-МЦ29-437/28.09.2020 г., СОА20-МЦ29-435/25.09.2020 г., СФИ20-МЦ29-
56/1/06.11.2020 г., СОА20-МЦ29-511/29.10.2020 г., СОА20-МЦ29-508/28.10.2020 г., СОА20-
ТД26-9582/07.10.2020 г. 

Комисията приема материалите за сведение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 9 от дневния ред: Обобщена информация № СФИ20-ВК66-172/65/23.11.2020 г. въз 

основа на констатациите и препоръките към междинните финансови отчети за първото 

шестмесечие на 2020 г. на общинските търговски дружества – лечебни заведения от 

определените от Столичен общински съвет регистрирани одитори 

Комисията приема информацията за сведение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 10 от дневния ред: Справка № СФИ20-ВК66-172/70/03.12.2020 г., с основните 

финансово-икономически показатели и отчет за изпълнение на бизнес-плана на 

общинските търговски дружества – лечебни заведения за деветмесечието на 2020 г. 

Комисията приема справката за сведение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 



По т. 11 от дневния ред: Справка № СФИ20-ВК66-172/73/03.12.2020 г. за 

възнагражденията на управителните и контролни органи на общинските търговски 

дружества – лечебни заведения за деветмесечието на 2020 

Комисията приема справката за сведение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 12 от дневния ред: Разни 

Д-р Койчев – Г-жа Димитрова беше формулирала определени въпроси, на които 

директорите отговориха. Ще ги препратим към всички. 

1. Писмо № СОА20-МЦ29-594/09.12.2020 г. от д-р Борил Петров 

Д-р Койчев – Пета градска има проблем със CR-системата. Д-р Петров иска да закупи 

нова със собствени средства. Смятах да го включа като извънредна точка, ще се 

постараем да го включим като доклад за сесията за следващата седмица. Д-р Петров, 

може ли да ни запознаете с искането, както и със ситуацията в болницата във връзка с 

Ковид-кризата. 

Д-р Петров – Болницата разполага със CR-система от 2016 година, която е закупена със 

средства на СО. Натоварена е доста. Сердно по 13 000 изследвания се правят. Вече 

започна често да дефектира и по два-три дни не работи. Имаме общо 70 легла за Ковид-
пациенти. Непрекъснато са пълни. Понякога слагаме кушетки и по коридорите. 

Предстои да се разкрие и трето отделение с още 35 легла. В спешен порядък ни е  

нужна още една CR-система. 

2. Проф. Цачева – За софтуера за медикостатистическата информация е работил 

ФОЗ, катедрата „Икономика на здравеопазването“. Може да по-голяма 

обективност на тази медико-статистическа и здравно-икономическа информация 

да бъдат също така консултирани колеги, които се занимаваха с проекто-
заданието на този софтуер. А сега какво искам да ви кажа – в понеделник 11.00 

ч. участвах в панела за бъдещето на технологиите в Европейския парламент с 

инициатори Иво Христов и г-жа Мишел Риваси по темата за бъдещето на 

науката и технологиите, подтемата за други фактори за работната среда, 

вкюлчително и нейонизиращите лъчения, влиянието на 5 G мрежата. Това има 

непосредствена връзка, подчертана от модератора на заседанието г-н Давид 

Лигий, с когото се познаваме по дейностите по професионални болести. Имам 

следното предложение: Да се разгледат измененията и допълненията към 

Наредбата за биологичните агенти № 4 от 2002 г., те са от 24.11.2020 г. Трябва 



да се знаят редица неща, които ще допълнят и ще разширят територията на 

грижите за здравето на работещите – и в лечебните заведения, други работещи в 

общински фирми. Нашата Федерация по обществено здраве изработи една 

презентация именно върху тези новости в Наредбата. Можем да я предоставим, 

както и разработени инструкции. Те включват дизенфекцията, дезинсекцията, 

дисциплините, контрола, но и други фактори влияят върху здравето. Мислим да 

направим и предложение за професионалната обвързаност за работещите в 

лечебните заведения, заболели в условията на работното място, т.нар. 

професионална смъртност. Трябва да бъдем отворени и към европейските 

документи. 

Д-р Койчев – Вие поставихте концептуални въпроси, малко излязохме от 

рамката на ежедневната ни ангажираност. Отворени сме, представете я тази 

презентация. Тогава ще можем да дискутираме дали някои от тези неща могат да 

бъдат имплементирани в нашите документи. Още веднъж Ви благодаря. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.30 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 10.12.2020 г. 

 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
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